
Proposal of Sino-Foreign Joint Program 

1. Major: Fashion Design 

2. Mode of Operation: 3 years joint diploma program in Qingdao 

Technical College (QTC). Both parties issue diploma if possible. 

Students can move to foreign country for further study with credit 

transfer (expected value 30%-50%).  

3. Enrollment Scale: 80 students per year at the beginning (two classes) 

4. Tuition Fee: 18000-20000 RMB yuan/person/year (according to cost) 

5. Cost Recovery: foreign partner share about50% tuition fees according 

to the actual cost accounting and discussing. 

6. According to the regulations, foreign courses and specialized core 

courses shall account for more than one third of the total courses and 

core courses of joint program. The number of specialized core courses 

and teaching hours undertaken by foreign teachers shall account for 

more than one-third of all courses and teaching hours of joint 

program.For example, if Fasion Design program in QTC has 33 

courses 2100 teaching hours in total, teachers from foreign partner 

need to undertake at least 12 courses 700 teaching hours face-to-face 

teaching task in China. 

7. The deadline of application to the government is the end of September, 

the recruitment can beginin May 2023 if thejoint program is approved. 

  



中外合作办学项目合作草案 

1. 专业：服装设计 

2. 合作模式：专科层次合作办学，学制 3 年，颁发青岛职业技术

学院毕业证书。如果可能，合作双方均颁发毕业证书。学生可

以携转约 30%-50%的学分继续出国深造。 

3. 招生规模：首批每年 80 名学生（2 个班） 

4. 学费：18000-20000 元/生/年（根据双方成本调整） 

5. 成本补偿：依据实际成本进行核算和讨论，外方可收取大约

50%的学费。 

6. 根据规定，引进的外方课程和专业核心课程应当占合作办学项

目全部课程和核心课程的三分之一以上。外方教师承担的专业

核心课程的门数和教学时数应当占合作办学项目全部课程和

全部教学时数的三分之一以上。例如，如果服装设计专业在青

岛职业技术学院共有 33 门课程 2100 学时，那么外方教师需要

在中国至少承担 12 门课程 700 学时的面对面教学任务。 

7. 合作办学向省教育厅申请截止日期为 9 月底，如项目获批，可

以在 2023 年 5 月开始招生。 





 


